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§ 16 Dnr 62736  

Mötets öppnande  

Sammanfattning  

Mötet öppnas, Agneta Hägglund (S) tjänstgör som ordförande. 

Näringslivsrådet kontrollerar närvaro, fastställer dagordningen och utser 

Harry Lövstav till justerare av dagens protokoll.  

 
 
 

 



 

 SAMMANTRÄDESPROTOKOLL 5(10) 

 Sammanträdesdatum  

 2018-09-20  

Näringslivsrådet    

 

 

JUSTERARE    EXPEDIERAD SIGNATUR UTDRAGSBESTYRKNING  

           

           
 

§ 17 Dnr 2018/00578  

Revidering av reglemente för näringslivsrådet 

Sammanfattning  

Agneta Hägglund (S) informerar om pågående revidering av 

Näringslivsrådets reglemente. Beslut om nytt reglemente kommer att tas på 

kommunfullmäktige i december.  
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§ 18 Dnr 62731  

Information från kommundirektör  

Sammanfattning  

TF kommundirektör informerar om rekrytering av två förvaltningschefer, en 

till kommande kultur- och fritidsförvaltningen och en till 

socialförvaltningen. Kommunikationschefen har avslutat sin tjänst, 

förvaltningen avvaktar med rekrytering tills nya kommundirektören är på 

plats.   

Budgetarbetet för 2019 är igång, det gäller att prioritera, behovet är större än 

de medel som finns. Politiken har börjat arbeta fram sina budgetar. 

Budgeten för 2019 kommer beslutas av fullmäktige i november.  

 

TF kommundirektör informerar kort om kommunens kommande stora 

investeringar och om kommunens nya styrmodell.  

Rådet diskuterar station- och centrumbyggnaderna. Agneta Hägglund (S) 

informerar om den tillfälliga bussparkeringen. Samt om att ny projektledare 

för Bålsta C behöver rekryteras.  
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§ 19 Dnr 62738  

Information från Håbo Marknads AB 

Sammanfattning  

VD för Håbo Marknads AB informerar om deras nya lokaler. Lokalerna är 

anpassade för verksamheten och Håbo Marknad är nöjda med placeringen.  

 

Håbo Marknad har fått ett utökat ansvar, bland annat varumärkesarbetet.  

Arbetet med en plan för kontinuerliga företagsbesök är på gång. Syftet med 

besöken är att prata om företagandet, önskas fungera som en brygga mellan 

politik, förvaltning och näringsliv.  

 

Ett indikatoranalys-projekt är på gång, 12-15 företag kommer att ingå. I 

projektet studeras bokslutet utifrån fyra parametrar. Företagen kommer 

också besvara frågor om näringslivssituationen. Detta resultat kommer att 

leda till en gemensam tillväxtdag.  

Informerar om vikten av att kommunicera verkställigheten. Kommunicera 

vad förvaltningarna, bolagen och föreningarna gör. Det är effekten av 

åtgärderna som är viktiga att visa, och det krävs samverkan.  

Informerar avslutningsvis kort om kunder och etableringar som är på gång 

gällande Dragelund, Draget och Logistik Bålsta.  
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§ 20 Dnr 62739  

Redovisning påbörjade aktiviteter Tillsammans 4.0 

Sammanfattning  

Håbo Marknads AB har under vintern 2017-18 genomfört en rad 

dialogmöten med näringslivet i Håbo. Vid 10 tillfällen/workshops har det 

diskuterats vilka utmaningar kommun/näringsliv/politiker har för att Håbo 

kommun ska kunna uppfattas som en kommun med ett gott 

näringslivsklimat.  

Ett stort antal förslag har uppkommit vid dialogmötena, förslagen har 

bearbetats av bolagets styrelse vilken även upprättat en prioritering av vilka 

åtgärder som behöver vidtas, samt när i tiden. Denna prioritering måste 

kommuniceras och uppdateras allt eftersom.  

TF kommundirektör informerar kort om värdegrundsarbetet som är på gång, 

bland annat om kick off i oktober.  

Rådet diskuterar vikten av att politiken är eniga i stora politiska frågor, samt 

frågar hur det går med näringslivstrategin.  
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§ 21 Dnr 62737  

Information från näringslivet 

Sammanfattning  

Håbo Företagare informerar om att dem börjat med företagsbesök, påpekar 

vikten av samverkan mellan företag och föreningar. Informerar om att 

förbättringsförslag gällande Håbomässan har tagits fram, dessa rör bland 

annat bättre ingång och en annan logistik inne i mässan.  

 

Håbo Företagare tackar för god dialog med Håbo Marknad. Avslutar med att 

informera om att den 11 oktober är det ölprovning i Övergran, inbjuden gäst 

är Kilenkrysset.  

HQF informerar om deras nätverkande och om företagarfesten den 9:e 

november på Åberg.  

En av rådets deltagare påpekar vikten av konkreta handlingar från politik 

och förvaltning.  
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§ 22 Dnr 63019  

Övriga frågor  

Sammanfattning  

Deltagare ställer fråga om vilken tjänsteman som är aktuell för viss fråga. 

Deltagare påpekar att området mellan biblioteket och centrum inte sköts 

ordentligt.   

Agneta Hägglund (S) delar med sig av synpunkter som inkommit under 

valrörelsen. Att medborgare uppskattat gången mellan valstugorna, den ytan 

skulle kunna användas till annat, så som marknadsplatser mm. Rådet ser 

positivt på det.  

 
 
 

 


